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Beste raadsleden 

In het GVVP hebben wij maatregelen opgenomen om gebiedsvreemd 
(vracht)verkeer te gaan weren door de kern Ter Aar. Deze maatregelen staan hoog 
op de prioriteringslijst en zijn we aan het uitwerken. Een aantal maatregelen hebben 
wij inmiddels uitgevoerd: 

 Snelheid verlaging Westkanaalweg door verplaatsing komgrens
 Aanpassingen bewegwijzering
 Aanbrengen  van rode suggestiestroken op de Westkanaalweg

Nu zijn we aan het onderzoeken of we een vrachtwagenverbod kunnen instellen op 
de Westkanaalweg, Oostkanaalweg en de Kerkweg. Deze maatregel moet ervoor 
zorgen dat gebiedsvreemd vrachtverkeer niet meer door Ter Aar rijdt en gebruik 
maakt van alternatieve routes die in onze ogen beter geschikt zijn.  

Daarvoor hebben wij recent twee inloopavonden georganiseerd. Insteek van de 
avonden was het ophalen van input onder onze inwoners en ondernemers. Op de 
eerste avond waren alle aanwonenden/ondernemers van de drie wegen persoonlijk 
per brief uitgenodigd. De tweede avond was gericht op de directe omgeving en alle 
ondernemers in onze gemeente. Zij hebben van ons een nieuwsbrief gehad die u 
ook heeft ontvangen. Graag willen wij u een terugkoppeling geven van beide 
avonden. 

Inloopavond aanwonenden: 
Op de eerste avond waren de signalen die wij hebben ontvangen overwegend 
positief. Toch waren er ook wat bezwaren komend uit de hoek Kerkweg. Van 
meerdere inwoners hebben wij te horen gekregen dat de route Zevenhovenseweg 
Kerkweg geen geschikte route is voor vrachtverkeer. Vrachtverkeer zou elkaar 
namelijk niet kunnen passeren op de Zevenhovenseweg en het is onveilig voor 
fietsers. In dit geval is het ook kiezen tussen twee kwaden als het gaat om het 
aanrijden van vrachtverkeer richting de Intratuin, Vomar, Action en de Scapino. Een 
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definitieve oplossing moet er komen bij de studie die nu gaande is om de Intratuin, 
Vomar, Action en de Scapino anders te ontsluiten.

Verder waren het vooral vragen over de ontheffing. Dat vergt gewoon nog verdere 
uitwerking en met een aantal bedrijven zullen wij een afspraak maken om te kijken 
waar men tegen aan loopt en hoe dat op te lossen is. Er zit vooral nog een zorg 
rondom het afbreukrisico van de maatregel wanneer ontheffing door ondernemers 
gedeeld mogen gaan worden.

Inloopavond ondernemers en bewoners in de directe omgeving:
We wisten voorafgaand aan de avond dat er al het nodige speelde en er veel 
mensen zouden komen. U heeft waarschijnlijk ook de nieuwsberichten van het AD 
gelezen en op facebook waren al diverse reacties geplaatst over ons voornemen. 

Wat opviel was de hoge opkomst onder bewoners van de Korteraarseweg.
De bewoners maken zich zorgen dat er meer (sluip)vrachtverkeer gaat rijden over de 
Korteraarseweg. Hun verzoek is om het vrachtwagenverbod op de Oostkanaalweg te 
verlengen tot aan de Schilkerweg (N462). We moeten kijken hoe we hier mee 
omgaan en of de argumenten die zij aandragen gegrond zijn.

Verder waren er zorgen over toename van het vrachtverkeer op de Hertog van 
Beijerenstraat in relatie tot de twee fietsoversteken. De fietsoversteken bij het 
Landlustpad en de Paradijsweg worden als onveilig ervaren. Men verzoekt daar 
maatregelen te nemen als er nog meer verkeer gaat rijden over de Hertog van
Beijerenstraat. Wij kunnen ons daarin vinden en er liggen kansen omdat de Hertog 
van Beijerenstraat is opgenomen in het wegenbeheerplan voor onderhoud in 2024.

inloopavonden. Wij gaan het verder uitwerken. We streven er naar om dit jaar het 
besluit te nemen. 
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